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ELŐLAP

Nógrád Község Önkormányzata Képviselő-testületének
11. számú

JEGYZŐKÖNYVE

Készült: Nógrád Község Képviselő-testületének 2019. október 3-án, Nógrádon
                        megtartott rendkívüli üléséről.

Ülés helye: Községháza Nógrád

Jelen vannak: Szórágy Gyuláné polgármester
 Piroska János alpolgármester
 Varga Zoltán alpolgármester

4 fő képviselő:  Kelemen Gyuláné, Kovács Ágnes, Villányi Péterné, Zverkó Pál

Árpásné Schlenk Judit jegyző
Baloghné Budai Krisztina jegyzőkönyv-vezető

Napirend előtt:

1. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról
            Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester

Napirendek:

1. Pályázatokkal kapcsolatos tájékoztatás
Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester

2. Tájékoztató az önkormányzat anyagi helyzetéről
Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester

3. Tiszteletdíjakkal kapcsolatos döntés
Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester

4. Egyebek
- László Róbert halasztási kérelme
- Bursa Hungarica pályázat
- Étkezéssel kapcsolatos többletkiadás

Napirend utáni hozzászólások

Hozott határozat volt: 71/2019.(X.03.) –  82/2019.(X.03.) képviselő-testületi határozat

Hozott rendelet nem volt.

Zárt ülés nem volt.
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Nógrád Község Önkormányzata Képviselő-testületének
11. számú

JEGYZŐKÖNYVE

Készült: Nógrád Község Képviselő-testületének 2019. október 3-án, Nógrádon
                        megtartott rendkívüli üléséről.

Ülés helye: Községháza Nógrád

Jelen vannak: Szórágy Gyuláné polgármester
 Piroska János alpolgármester
 Varga Zoltán alpolgármester

4 fő képviselő:  Kelemen Gyuláné, Kovács Ágnes, Villányi Péterné, Zverkó Pál

Árpásné Schlenk Judit jegyző
Baloghné Budai Krisztina jegyzőkönyv-vezető

Szórágy Gyuláné polgármester üdvözölte az alpolgármestereket, a jegyzőt, és a megjelent képviselőket.
A jelenléti ív alapján megállapította, hogy az ülés határozatképes, így azt 18 óra 20 perckor megnyitotta.
Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a rendkívüli ülést a pályázatokkal, valamint az önkormányzat anyagi
helyzetéről szóló tájékoztatás miatt és a tiszteletdíj-lemondásokkal kapcsolatban kellett összehívni. A
polgármester ezután javaslatot tett a napirendi pontok megtárgyalására.
Az ismertetett napirendi pontok megtárgyalásával a testület egyhangúlag egyetértett.
A polgármester javaslatot tett két jegyzőkönyv hitelesítőre Kelemen Gyuláné és Kovács Ágnes
képviselők személyében. A javasolt személyeket kérdésre a testület egyhangúlag elfogadta.

Napirend előtt:

1. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról
            Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester

Írásbeli előterjesztés csatolva.

A polgármester megkérdezte a jelenlévő képviselőket, hogy a lejárt határidejű határozatokhoz van-e
valamilyen hozzáfűzni valójuk, vagy észrevételük.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Amennyiben nincs kérdés, észrevétel a lejárt határidejű határozatokkal kapcsolatban, szavazásra teszem:
aki elfogadja a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztató jelentést, kérem, hogy
kézfelemeléssel jelezze.

A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta a lejárt határidejű
határozatokról szóló beszámolót, és a következő határozat született:
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71/2019.(X.03.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzata az alábbi határozatokra a beszámolási
kötelezettséget megszünteti:

 60/2019(VIII.27.); 61/2019(VIII.27.); 62/2019(VIII.27.); 63/2019(VIII.27.);
64/2019(VIII.27.); 65/2019(VIII.27.); 66/2019(VIII.27.); 67/2019(VIII.27.);
68/2019(VIII.27.);      69/2019(VIII.27.);     70/2019(VIII.27.);
A testület felkéri a jegyzőt, hogy a beszámolási kötelezettség megszüntetését a
nyilvántartáson vezesse át.

Határidő: azonnal
Felelős: jegyző

Szórágy Gyuláné polgármester:
Összeállítottuk az Őszi vigalom rendezvényünk költségvetését. Azok a tételek szerepelnek benne,
amelyek az önkormányzat költségvetését terhelték, vagy bevételt keletkeztettek. Javaslom, hogy a
többletbevétel összegét helyezzük a tartalékalapba, vagy a II.világháborús emlékmű költségét fedezzük
belőle.

Kelemen Gyuláné képviselő:
Azt az összeget, amit elkülönítettünk erre a rendezvényre, azt nem használtuk fel?

Szórágy Gyuláné polgármester:
Nem. A bevételekből tudtuk fedezni a költségeket.

Kelemen Gyuláné képviselő:
Javasolnám, hogy a fel nem használt, elkülönített összeget a világháborús emlékmű megépítéséhez
felhasználni.

A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta az elszámolást és a
következő határozat született:

72/2019.(X.03.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete az Őszi vigalom rendezvény
elszámolását az alábbiak szerint fogadja el:
Bevételek összesen: 1.117.400 Ft
Kiadások összesen: 455.542 Ft
Maradvány: 661.858 Ft
A maradvány összegét a II.világháborús emlékmű megépítéséhez kell felhasználni.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról gondoskodjon, a
szükséges átcsoportosításról intézkedjen.

Határidő: azonnal, folyamatos és 2020. február 28.
Felelős: polgármester
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Napirendek:

1. Pályázatokkal kapcsolatos tájékoztatás
Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Összeállítottam egy tájékoztatót a pályázatokkal kapcsolatban. Ezzel kapcsolatban szeretném
elmondani, hogy a Boltív Bau Kft. leszámlázta nekünk a Művelődési ház nyílászáróinak aranytölgy szín
felárát, ami 1.905.000 Ft. Erről nem volt testületi döntésünk.

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Ez az összeg szerintem nagyon sok, nem volt ismert a többletköltség.

Kelemen Gyuláné képviselő:
Egyszer kell jól és szépen megcsinálni, utána évekig ezt fogjuk nézni. Tudtuk, hogy a külső színezésnek
többletköltsége lesz.

Varga Zoltán alpolgármester:
Az óvodai puffertartállyal mi a helyzet?

Szórágy Gyuláné polgármester:
Be van már üzemelve, ez is többletköltségekkel járt, a mosógép is elromlott, rozsda került bele.

Varga Zoltán alpolgármester:
Azt rakták be, ami rozsdás volt belülről?

Szórágy Gyuláné polgármester:
A vállalkozó azt mondta, hogy az vadonatúj tartály.

Kelemen Gyuláné képviselő:
Ha erről tudtatok, akkor miért nem léptetek fel ellene? Meg kellet volna mondani, hogy cserélje ki.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Én, mint polgármester felléptem, azt válaszolta, hogy idehozza a számlát, ami igazolja, hogy ez egy új
tartály. Szerinte a csövekkel van a gond, nem a tartállyal.

Kelemen Gyuláné képviselő:
A vállalkozó ki van már fizetve?

Szórágy Gyuláné polgármester:
Még nincs kifizetve.

Zverkó Pál képviselő:
Hozzunk testületi határozatot arról, hogy cseréltesse ki a tartályt, mert biztos, hogy használt a tartály.
Azokat a károkat is térítse meg, amik emiatt keletkeztek.

Piroska János alpolgármester:
Meg kell nézni, hogy a tételes költségvetésben van-e olyan rész, ami a vizesblokk rész kialakításánál
megjelöli, hogy a kézmosó víz előállításához napkollektor kerül beépítésre, melynek része egy
puffertartály elhelyezése is.
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Szórágy Gyuláné polgármester:
A nyílászárók színezéséről kiállított számlánál is elvártam volna, hogy részletesen fel legyenek tűntetve
az árak.

Piroska János alpolgármester:
Az óvodánál mennyi lett a töblettköltségünk? Az eszközkiegészítés mit takar?

Szórágy Gyuláné polgármester:
Kellett egy olyan asztal, aminek a közepén lyuk van. Ide tudják a moslékot önteni. A szagelszívóhoz
szükség volt ventilátorokra. Az ebédlőben új radiátorok lettek elhelyezve. Az összes géphez külön oda
kellett vinni a villanyt, a vizet és a csatornát is. Sajnos erre senki nem gondolt az elején, hogy mindezt
majd ki kell építeni az új gépekhez, a költségvetésbe se került ez bele.

Kelemen Gyuláné képviselő:
4,1 millióval lett több és 16 milliót kaptunk?

Szórágy Gyuláné polgármester:
Nem. 14 milliót kaptunk. Ez 85% intenzitású pályázat volt, tehát eleve úgy vállaltuk, hogy a 15% önerőt
az önkormányzat költségvetéséből hozzátesszük. Így nem a 15%-ot kellett hozzátenni, hanem a 4,1
milliót.

Kelemen Gyuláné képviselő:
Ez a közösség erősítése pályázat mi?

Szórágy Gyuláné polgármester:
Ez a pályázat kimondottan rendezvények finanszírozására használható fel. 4 millió forintot kaptunk
ennek keretében. Ebből fizettük a Kárpátia együttes fellépését. A maradékot 2022. december 31-ig kell
felhasználni.

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Az iskola villámvédelmével mi a helyzet? Megcsináltatta a KLIK?

Szórágy Gyuláné polgármester:
Igen, de még nem számlázták le. Amikor az iskola épületét szigetelték, a villámvédelmi szerkezetet le
kellett szerelni, és állítólag nem megfelelően állították helyre. A katasztrófavédelmi ellenőrzéskor erről
jegyzőkönyv is készült.

Ezután a polgármester elmondta, hogy a világháborús emlékpark lábazatának kövezésére Varga Richárd
vállalkozó adott be árajánlatot. Javaslatot tett továbbá padok elhelyezésére is az emlékparkba.

Kovács Ágnes képviselő:
Az EFOP pályázattal kapcsolatban szeretném megkérdezni, hogy azok, akiknek ez a pályázat szól, ők
részesülnek ebből?

Szórágy Gyuláné polgármester:
Persze, a célcsoportok meg vannak hívva rendezvényekre, képzésekre, de vannak olyan mutatószámok,
hogy az egész falu bevonható. Az egészségszűrés is erről szólt. Legközelebb a civil szervezeteket fogjuk
ebbe bevonni. Ők is részesülni fognak a pályázatból. Ennek a pályázatnak köszönhetjük a Művelődési
házban a vizesblokk felújítását is. Három rendezvénysátrat is vettünk, valamint sörpadokat és
sörasztalokat is.

A napirenddel kapcsolatban testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással az
alábbi határozatokat hozta:



6
73/2019.(X.03.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete felkéri a polgármester,
intézkedjen annak érdekében, hogy az Angyalvár Óvodában a Boltív Bau Kft. által
beszerelt puffertartály újra legyen lecserélve.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

74/2019.(X.03.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete engedélyezi, hogy a
Művelődési ház nyílászáróinak külső színe aranytölgy legyen. A képviselő-testület
tudomásul veszi, hogy emiatt az Önkormányzati épületek energetikai korszerűsítése
pályázat saját erő összege 1.905.000 Ft-tal megemelkedik.
A testület felkéri a polgármestert, hogy az összeg tartalékkeret terhére történő
kifizetéséről és átcsoportosításáról intézkedjen.

Határidő: azonnal és 2020. február 28.
Felelős: polgármester

75/2019.(X.03.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete az előterjesztésnek megfelelő
tartalommal a pályázatokkal kapcsolatos tájékoztatást elfogadja.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a tájékoztatót a pénzügyi helyzetről szóló
rövid tájékoztatóval és a temetői pályázattal kiegészítve a honlapon és a
hirdetőtáblán tegye közzé.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

76/2019.(X.03.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete elfogadja az EU-Va Fix Kft.
431.546 Ft-os ajánlatát, amely az új emlékműnél burkolat készítésről szól.
 A testület felkéri a polgármestert, hogy a szerződést kösse meg és a határozat
végrehajtásáról gondoskodjon.

Határidő: azonnal és november 15.
Felelős: polgármester

2. Tájékoztató az önkormányzat anyagi helyzetéről
Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Az önkormányzat számláin jelenleg 17.644.000 Ft áll rendelkezésre. Ebből 2.222.000 Ft-nak rajta is kell
maradni, mert azt tovább kell vinni a pályázatok miatt. Kötelezettségünk van, tehát ki kell még fizetni a
közüzemi számlákat, egyéb szolgáltatási számlákat. Ezek összege 1.652.246 Ft. A Boltív Bau Kft.felé
1.905.000 Ft kifizetetlen számlánk van az aranytölgy szín felárra. Az óvodával kapcsolatban két számlát
adtak be, 6 millió forintosat és egy 3.610.000 Ft-at. Ennek fedezetére benyújtottunk kifizetési kérelmet,
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tehát 7 millió forintot kell kapnunk. Eszközökre kell még 315.000 Ft. 445.000 Ft-ot kell még Hüse
úrnak kifizetnünk. A II.világháborús emlékműhöz a fele számlát már kifizettünk, tehát még 1.340.000 Ft
jelentkezik még kötelezettségként. Tehát összesen 15.268.000 Ft kifizetetlen számla van, de ezekhez
még jön állami támogatás.

Kelemen Gyuláné képviselő:
Ebben az összegben nincs még benne, amit átcsoportosítottunk, tehát azzal az összeggel ez még
csökkenni fog?

Szórágy Gyuláné polgármester:
Igen. A fűtésszámlákkal kapcsolatban szeretném elmondani, hogy bíróságra fog menni ezzel
kapcsolatban a vállalkozó, mert ragaszkodik a 100%-os fizetéshez. 2016-ban 2.624.000 Ft van, amit
még nem fizettünk ki, 2017/2018. szezonra 3.499.000 Ft, a 2018/2019. évre szintén 3.499.000 Ft-ot kell
még fizetni, mert a csökkentett összegről a per nem jogerős, ez összesen 9.622.000 Ft.

Piroska János alpolgármester:
Neki mennyivel tartozunk még a napelemes beruházás kapcsán?

Szórágy Gyuláné polgármester:
Az az összeg 8.415.000 Ft. Ezt 2027-ig kell kifizetnünk. Évente 1.272.000 Ft a tartozásunk, amennyiben
magasabb összeget kapunk vissza az ÉMÁSZ-tól, akkor azt át kell utalni, lehet, hogy még az idén is sor
kerül ilyenre..

A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta a pénzügyi helyzetről
szóló tájékoztatót és az alábbi határozatot hozta:

77/2019.(X.03.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete az írásbeli előterjesztés és a
szóbeli kiegészítésnek megfelelően elfogadja a polgármester pénzügyi helyzetről
szóló tájékoztatóját.
A testület felkéri a jegyzőt, hogy a határozatot a lejárt határidejű határozatok
végrehajtásában tüntesse fel.

Határidő: 2019.november 30.
Felelős: jegyző

3. Tiszteletdíjakkal kapcsolatos döntés
Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester

Szórágy Gyuláné polgármester:
Megkérem a testületet tagjait, nyilatkozzanak az október közepéig esedékes tiszteletdíjaik
felhasználására vonatkozóan.

Kelemen Gyuláné képviselő:
Én 2 havit szeretnék felajánlani a Nógrád Várának Megmentéséért Alapítványnak, 1 havit pedig a
Nógrádiak Nógrádért Egyesületnek.

Kovács Ágnes képviselő:
Én 1 havit adnék a Nógrád Várának Megmentéséért Alapítványnak, fél havit a Nógrádi
Nagyboldogasszony Alapítványnak, 2 havit pedig kérek szépen számfejteni.

Piroska János alpolgármester:
Én fel kívánom venni mind a 3,5 havit.
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Varga Zoltán alpolgármester:
Én 1 havit felajánlok az Önkéntes Tűzoltó Egyesületnek, egyet a Nógrád Várának Megmentéséért
Alapítványnak, egyet a Polgárőr Egyesületnek, másfél havit pedig felvennék.

Villányi Péterné képviselő:
Én a Nógrád Várának Megmentéséért Alapítványnak ajánlok fel 1,5 havi tiszteletdíjat, a többit
szeretném felvenni.

Zverkó Pál képviselő:
A Nógrádiak Nógrádért Alapítványnak ajánlok fel 1 havi tiszteletdíjat, másfél havit a Nógrád Várának
Megmentéséért Alapítványnak, 1 havit a Nógrádi Nagyboldogasszony Alapítványnak és 5 havit pedig a
falubuszt üzemeltetésére.

A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással  az alábbi határozatot hozta:

78/2019.(X.03.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete engedélyezi, hogy a
képviselők által lemondott képviselői tiszteletdíjak (járulékkal növelt összegben) az
alábbiakban kerüljenek felhasználásra:

A) Nógrád Várának Megmentéséért Alapítvány támogatása

Kovács Ágnes 1 havi 27.037 Ft
Kelemen Gyuláné 2 havi 54.074 Ft
Villányi Péterné 1 havi 27.037 Ft
Varga Zoltán 1 havi 27.037 Ft
Zverkó Pál          1,5 havi                         40.555 Ft
Összesen:           6,5 havi                   175.740 Ft

B) Nógrádiak Nógrádért Egyesület támogatása

Kelemen Gyuláné     1,5 havi              40.555 Ft
Zverkó Pál 1 havi 27.037 Ft
Összesen:           2,5 havi                     67.592 Ft

C) Nagyboldogasszony Alapítvány támogatása

Kovács Ágnes          0,5 havi            13.518 Ft
Zverkó Pál                  1 havi                        27.037 Ft
Összesen          1,5 havi                         40.555 Ft

D) Nógrádi Önkéntes Tűzoltó Egyesület támogatása

Varga Zoltán 1 havi 27.037 Ft
Összesen: 1 havi 27.037 Ft

E) Nógrádi Polgárőr Egyesület támogatása

Varga Zoltán 1 havi 27.037 Ft
Összesen: 1 havi 27.037 Ft

F) Falubusz üzemeltetéséhez hozzájárulás
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Zverkó Pál                5 havi            135.185 Ft
Összesen: 5 havi            135.185 Ft

Képviselő-testületi tiszteletdíj lemondás összesen:   17,5 havi:     473.146 Ft
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról gondoskodjon, a
megállapodásokat kösse meg, a felhasználásról számoljon be és az átcsoportosításra
tegyen javaslatot.

Határidő:.azonnal és 2020. február 28.
Felelős: polgármester

4. Egyebek

- László Róbert halasztási kérelme

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Érkezett egy kérelem, melyben azt kéri a kérelmező, hogy az adásvételi szerződésben meghatározott
beépítési kötelezettség határidejét lehetőség szerint 3-5 évvel hosszabbítsa meg a testület.

Piroska János alpolgármester:
Hány év beépítési kötelezettséget írtunk elő nekik?

Szórágy Gyuláné polgármester:
4 évet.

Piroska János alpolgármester:
Szerintem hagyjuk meg a döntést a következő képviselő testületnek.

Zverkó Pál képviselő:
Minden tőlünk telhetőt tegyünk meg.

Kovács Ágnes képviselő:
Toljuk ki három évvel.

Az elhangzott javaslatot többen támogatták.

A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta:

79/2019.(X.03.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete László Róbert és Petrányi
Andrea kérelmére a Nógrád belterület 1125 hrsz-ú ingatlanra vonatkozó beépítési
kötelezettséget további 3 évvel meghosszabbítja. A módosított beépítési határidő
ennek megfelelően 2026. január 4.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a kérelmezőket a döntésről értesítse. Felkéri
továbbá a kérelmezőket, hogy a módosított határidő ingatlannyilvántartásba történő
bejegyzéséről gondoskodjanak.

Határidő: azonnal és értelemszerű
Felelős: polgármester és kérelmezők
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Villányi Péterné képviselő:
A Szondi utcában a régi öregotthon előtti fákat ki lehetne-e vágatni, mert minden fényt eltakar, nagyon
rosszak a látási viszonyok ott a járdán. A gyökerek a járdát is felnyomták, balesetveszély áll fenn.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Beszélek a tűzoltókkal és megkérem őket, hogy segítsenek nekünk ebben.

A témával kapcsolatban elhangzott, hogy a fák az épületet is rongálják és el is estek ott.

A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta:

80/2019.(X.03.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete engedélyezi, hogy a Szondi
utcai volt Idősek klubja épülete előtti fák kivágásra kerüljenek, mivel a járda és az
épület állagát veszélyeztetik, a világítást eltakarják, emiatt a közlekedés ezen a
részen balesetveszélyes, többen el is estek.
A testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a fák kivágásáról intézkedjen.

Határidő: november 30.
Felelős: polgármester

- Bursa Hungarica pályázat

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Az önkormányzat csatlakozott a Bursa Hungarica pályázati kiíráshoz, ennek megfelelően döntést kell
hozni arról, hogy milyen feltételekkel írjuk ki a pályázatot. Javaslom, az elmúlt évinek megfelelően a
feltételeket megállapítani.

A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta a javaslatot és a
következő határozatot hozta:

81/2019.(X.03.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete
a.) csatlakozik a Bursa Hungarica 2020. évi pályázatához.
b.) Kedvező elbírálásban részesülhet az a hallgató, akinek a családjában az egy főre
jutó jövedelem nem haladja meg a 90.000 Ft-ot és az egyéb pályázati feltételeknek
megfelel.
c.) A testület felhatalmazza az Egészségügyi, Szociális, Oktatási és Sport
Bizottságot, hogy belátása szerint döntsön a pályázók részére személyenként 1-5.000,-
Ft/hó összeg odaítéléséről.

A testület felkéri a jegyzőt, hogy a fenti feltételekkel a pályázat kiírásáról
gondoskodjon. Felkéri továbbá, hogy a pályázatokat terjessze a bizottság elé elbírálás
céljából.
Felkéri továbbá a polgármestert, hogy az összeg felhasználásáról a testületet tájékoztassa.

Határidő: azonnal és értelemszerű
Felelős: jegyző és polgármester
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- Étkezéssel kapcsolatos többletkiadás

 Szórágy Gyuláné polgármester:
A 66/2019.(VIII.27.) határozatunkban döntöttünk arról, hogy amíg a konyha nem működőképes, addig a
gyermekétkeztetést vásárolt élelmezés keretében oldjuk meg. Sajnos a munkálatok szinte szeptember
végéig elhúzódtak, és ezért jelentős kb. 2.5 M Ft összegű többletkiadásunk keletkezett. Határozatot
kellene hoznunk, hogy ezt a túllépést a tartalékkeretből fedezzük, mert így lehetne kifizetni a beérkezett
számlákat.

82/2019.(X.03.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete 66/2019.(VIII.27.)
határozatra való hivatkozással tudomásul veszi, hogy a gyermekétkeztetés feladaton
a vásárolt élelmezés miatt kb. 2.5 M Ft túllépés keletkezik. Fenti összeggel a
tartalékkeret terhére engedélyezi az Angyalvár Óvoda intézményfinanszírozásának
megemelését.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról és az
átcsoportosításról intézkedjen.

Határidő: azonnal és 2020. február 28.
Felelős: polgármester

Miután egyéb kérdés, észrevétel nem volt, Szórágy Gyuláné polgármester megköszönte az aktív
részvételt és az ülést 20 óra 10 perckor berekesztette.

k.m.f.

Szórágy Gyuláné Árpásné Schlenk Judit
                                       polgármester         jegyző

Kelemen Gyuláné                             Kovács Ágnes
    jegyzőkönyv hitelesítő                             jegyzőkönyv hitelesítő


